

الإفصاح عن معلومات جوهرية	Disclosure of Material Information
<p>تود شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع.ع (يشار إليها فيما بعد بـ "الشركة") إحاطة الهيئة العامة لسوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية وجمهور المستثمرين بأن هناك مصروف يتعلق بالرسوم المستحقة لوزارة التجارة والصناعة بمبلغ وقدره 445.691/850 ريال عماني ("مصروف رسوم")، لم يُدرج ضمن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019م، حيث أنه تم استلام توضيح المعادلة المحاسبية التي يتم على أساسها احتساب الرسوم في شهر يناير 2020م.</p> <p>عليه ستُضمن هذه الرسوم في البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2020م والتي ستُنشر قريباً.</p>	<p>Oman Oil Marketing Company S.A.O.G. (the "Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investor community that an expense relating to the Ministry of Commerce and Industry fees of OMR 445,691.85 (the "Fee Expense") was not accounted in the Company's audited financial statements for the year ended 31 December 2019, as the clarification to the formula fee was received in January 2020.</p> <p>This fee expense will be accounted in the 30 June 2020 financial statements which will be published shortly.</p>


David Kalife
Chief Executive Officer
Muscat, 29-July-2020


ديفيد خليفة
الرئيس التنفيذي
مسقط ، 29 يوليو 2020

